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Aan
de heer C.J. van Dam Timmers
van fractie CDA

p/a raadsgriffie@dordrecht.nl

Datum 4 april 2023
Ons kenmerk 2023-0047596
Betreft Beantwoorden artikel 40-vragen inzake een huisarts dichtbij!

Geachte heer Van Dam Timmers,

Bij brief van 3 maart 2023, bij ons ingekomen op 6 maart 2023, heeft u op grond 
van artikel 40 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad namens 
fractie CDA vragen gesteld inzake een huisarts dichtbij!
Wij beantwoorden uw vraag als volgt.

Vraag 1. Is er gemeentelijk beleid gericht op het voldoende beschikbaar 
hebben en houden van huisartsenzorg in onze stad?

Antwoord Meerdere partijen zijn verantwoordelijk voor het hebben en houden 
van huisartsenzorg in Dordrecht. Gemeenten hebben geen formele 
verantwoordelijkheid in de organisatie van de reguliere 
huisartsenzorg in Nederland. Wel kunnen gemeenten een bijdrage 
leveren in geval van lokale knelpunten, bijvoorbeeld bij het vinden 
van geschikte praktijkruimte. Solide samenwerking met het medisch 
domein en daarmee ook de huisartsen staat hoog op de agenda 
binnen het gemeentelijk beleid. Steeds meer zorgvraagstukken 
vragen een ander soort aanpak. Een voorbeeld van anders 
organiseren is domeinoverstijgend samenwerken. Zo ook op de 
vraagstukken die de huisartsenzorg betreffen moeten we optrekken 
in samenwerking met Drechtdokters en de preferente 
zorgverzekeraar VGZ.

Vraag 2. Kent het college de behoefte bij huisartsen om voldoende bereikbare 
en toegankelijke praktijkruimtes te hebben? Zo nee, hoe denkt het 
college beter op de hoogte te komen van deze problematiek?

Antwoord Ja, wij weten dat dit speelt bij huisartsen. Om deze reden is er in 
februari 2023 ambtelijk gesproken met DrechtDokters over dit 
onderwerp. Zij hebben voornamelijk zicht op wat er speelt binnen de 
gehele regio Zuid-Holland Zuid. Drechtdokters gaan onderzoek doen 
binnen de Dordts huisartsenkring, zodat we op lokaal niveau weten 
wat er speelt.
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Vraag 3. Heeft het college inzicht en overzicht van de behoefte aan 
(huisartsen)zorg bij onze inwoners? Is er inzicht in de spreiding 
hiervan over onze stad?

Antwoord Het is bij de gemeente bekend dat het lastig is om te wisselen van 
huisarts of om een huisarts te vinden voor nieuwe inwoners. Op dit 
moment zijn er 48 huisartsen in Dordrecht gevestigd verspreid over 
21 locaties door de gehele stad.

Vraag 4. Neemt het college de zorgbehoefte van onze inwoners mee bij de 
(her)ontwikkeling van wijken en gebieden in onze stad? Zo ja, hoe? 
Zo nee, waarom niet?

Antwoord Ja. Uiteraard wordt er bij nieuwe ontwikkelingen in de stad breed 
gekeken en zo ook naar de zorgbehoefte in de stad. We streven 
ernaar om hulp dichtbij inwoners te organiseren. Projecten zoals 
Dordt West en de Spoorzone zijn voorbeelden waar ook gekeken 
wordt naar mogelijkheden om praktijken te laten huisvesten. Tevens 
zullen dergelijke vraagstukken ook een plek krijgen in de op te stellen
omgevingsvisie.

Vraag 5. Uit onderzoek blijkt dat 80% van de huisartsen in Zuid Holland Zuid 
van mening is dat gemeenten onvoldoende meedenken en 
onvoldoende urgentie zien om met huisartsen om een oplossing te 
vinden voor het huisvestingsprobleem. Klopt volgens het college deze
opvattingen van de huisartsen met de dagelijkse praktijk in onze 
gemeente? Denkt het college mee over de huisvesting van 
huisartsen?

Antwoord We herkennen deze opvatting. De gemeente werkt aan het 
versterken van de samenwerking tussen het sociaal en medisch 
domein. We hebben dan ook op regelmatige basis goed contact met 
Drechtdokters, de overkoepelende huisartsenorganisatie. Op basis 
van dit contact herkennen we niet dat dit ook voor 80% van de 
huisartsen uit Dordrecht geldt. Zo betalen wij de huur van de ruimte 
praktijkondersteuners Jeugd en is er onlangs ook gesproken over 
huisvesting. Er wordt onderzocht hoe groot de problematiek op lokaal
niveau is.

Vraag 6. Welke stappen kan en wil het college nemen om het gemakkelijker te
maken voor huisartsen om zich in Dordrecht te vestigen of hun 
praktijk uit te breiden?

Antwoord De gemeente is over dit onderwerp in gesprek met Drechtdokters. In 
zijn algemeenheid zien we dat huisartsen sowieso minder geneigd 
zijn om praktijkhouder te worden dan in het verleden. DrechtDokters 
probeert starters en stoppers actief bij elkaar te brengen en is in 
gesprek met het opleidingsinstituut van het ErasmusMC. Het is van 
groot belang om de regio daar goed op de kaart te zetten en 
studenten en aankomend (huis)artsen te laten kennismaken met 
Dordrecht.
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Vraag 7. Is het college het met het CDA Dordrecht eens dat er samen met 
huisartsen proactieve stappen op het gebied van huisvesting nodig 
zijn om een verdere toename van tekorten aan huisartsenzorg te 
voorkomen?

Antwoord Ja, daar is het college het mee eens. We zoeken samen met 
DrechtDokters en VGZ passende oplossingen.

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Het college van Burgemeester en Wethouders

C.H.W.M. Post A.W. Kolff
secretaris burgemeester
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